

Payment (transfer) limits

This page consists of two Parts:

Part I: German (Deutsch) - For customers of Revolut Bank UAB, Zweigniederlassung Deutschland, the German version is binding. A courtesy translation into English can be found in Part II.

Part II: English - For customers of Revolut Bank UAB, the English version is binding. A courtesy translation into German can be found in Part I.

Part I: Obergrenzen für Zahlungen (Überweisungen)

Für die meisten Währungen gibt es keine Beschränkungen hinsichtlich des Überweisungsbetrags. Für bestimmte Währungen gelten möglicherweise von unseren Zahlungspartnern auferlegte Grenzen, die wir aus Compliance-Gründen nicht bekannt geben können.

Es gelten die folgenden bestimmten Grenzen:

- Wenn du dich im Vereinigten Königreich oder in der EU aufhältst, sind Überweisungen von Britischen Pfund (GBP) an britische Begünstigte auf 250.000 £ pro Transaktion, 500.000 £ pro Tag und 1 Mio. £ pro Woche begrenzt. Du kannst nicht mehr als 50 Überweisungen in 24 Stunden und nicht mehr als 200 Überweisungen in 7 Tagen tätigen.
- Für Überweisungen nach oder aus Japan gilt eine Obergrenze von 1 Mio. Japanischen Yen (JPY) pro Transaktion.

Bitte beachte, dass sich die Art und Weise, wie wir Überweisungen bearbeiten, je nach Betrag ändern kann. Dies bedeutet, dass die Ankunftszeiten, die von anderen Banken erhobenen Vermittlungsgebühren und die Beschreibung, die dein Empfänger auf seinem Kontoauszug sehen kann, unterschiedlich sein können. Weitere Informationen hierzu erhältst du, wenn du eine Überweisung in der Revolut App vornimmst.

Part II: Payment (transfer) limits

For most currencies, there are no limits as for transfer amount. Certain currencies might have limits imposed by our payments partners, which we're unable to disclose due to compliance reasons.

Specific limits apply for:

- If you are in the UK or EU, transfers of British Pounds (GBP) to UK beneficiaries are limited to £250k per transaction, £500k per day, and £1m per week. You cannot make more than 50 transfers in 24 hours, or more than 200 transfers in 7 days.
- If you're making a transfer to or from Japan, there is a limit of 1m Japanese Yen (JPY) equivalent per transaction.

Please be aware that the way we process transfers can change depending on the amount. This means that arrival times, intermediary fees charged by other banks and description your recipient might see on their statement can differ. We provide more information on this when you make a transfer in the app.